



TOOLING - INDUSTRIAL STANDARD APPLICATORS



JST standard industrial applicators are designed to produce high-quality terminations. These applicators are used with both bench machines and fully automatic lead makers. JST applicators are quickly interchangeable and can be fitted to any required terminal process.

Fine adjustment head:

The Continuous Regulating Head allows a perfect adjustment of both the conductor and the insulation crimp height. The top regulating washer adjusts the conductor crimp height while the bottom regulating washer sets the insulation one. Turning either washers clockwise will decrease the crimp height by 0.02 mm per step and it will increase the crimp force. This will reduce set-up times and increase processing times.

Counter:

On request, all miniapplicators can be equipped with counter to verify spare parts wearing out and to plan their replacement.

Set of forms:

In order to guaranty the best connection quality we ask to all customers to supply all the technical information about the miniapplicators during the tooling price studying.



Les applicateurs JST standard industriels sont conçus pour un sertissage de haute qualité. Ces applicateurs peuvent aussi bien être installés sur des presses semi automatiques standards, que sur les machines automatiques. Nos applicateurs s'installent très facilement et peuvent être adaptés à de nombreux process.

Tête de réglage fin :

Cette option permet un ajustage parfait de la hauteur de sertissage conducteur et de sertissage isolant. La came supérieure règle la hauteur du conducteur, et la came inférieure règle l'isolant. La précision de ce système est de 0.02mm par pas. La simplicité de celui-ci permet de réduire les temps de réglages.

Compteur :

Cette autre option est très utile pour planifier une maintenance systématique visant à vérifier les pièces d'usure.

Configuration :

Dans le but d'assurer la meilleure qualité de sertissage, nous demandons à nos clients toutes les informations techniques nécessaires au calibrage de nos applicateurs lors de l'étude de prix.



Fine adjustment head



Counter



KB
Side feed L/R



KL
End feed type



KD
Side feed R/L



KBFE
Ferrule Type



KS
Splice Type



KBPN
Pneumatic type

JST France
ZI Vitry Marolles
51301 Vitry le Francois
Tel: +33 (0)3 26 72 45 03
www.jst.fr